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1. Genel Değerlendirme. 

2. 2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı Güz Yarıyılı değerlendirmesi ve Bahar Yarıyılı 

görüş ve önerileri. 

3. Hazırlanan Fakülte İç Değerlendirme Raporunun (BİDR) değerlendirilmesi ve 

2025 yılı içerisinde planlanan çalışmalar. 

 

Alınan Kararlar, İstişare Edilen Konular 

1- Dekan V. Prof. Dr. Ali SÜLÜN’ün konuşmaları ve genel değerlendirmeleriyle 

toplantı başladı. Fakülte binasının gerek dış cephesinin gerek personel odası ve 

laboratuvarların tadilat ve onarım gerektirdiği, konunun Yapı İşleri Teknik Daire 

Başkanlığına üst yazı ile bildirildiği ve 2025 mali yılı içerisinde gerekli tadilatın 

yapılabilmesi için şartların zorlandığı bilgisi verildi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN: Havaların ısındığı bahar ve yaz aylarında Fakültemiz 

bahçesindeki arazinin temizlenebilmesi ve yangın riskinin azaltılması için Belediye 

Başkanlığı ile iletişime geçilmesi gerektiği uyarısı yapıldı. 

Dr. Öğr. Üyesi Melek ŞAHİN: Ağaç dikme mevsiminde öğrenci etkinlikleri 

kapsamında öğrencileri de teşvik ederek ağaç dikilebileceği konusunda görüş bildirdi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN: Okulumuz bahçesinin peyzaj çalışmaları için Fethiye Ali Sıtkı 

Mefharet Koçman Meslek Yüksekokulu Müdürlüğünün ilgili Bölümleriyle 

görüşüldüğünü konuyla ilgili gerekli inceleme ve çalışmaların yapılacağının bilgisi 

verildi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN: Bölüm kontenjanları ile ilgili olarak, Gerontoloji ve Beslenme 

ve Diyetetik Bölümlerinde sıkıntı olmadığını ancak Hemşirelik Bölümü için öğretim 

kalitesinin arttırılabilmesi ve derslik sıkıntılarından dolayı sayının 70 olarak 

belirlenmesini ve bu şekilde Yüksek Öğretim Kurumun’dan talepte bulunulacağının 

bilgisini verdi. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN: Yeterli sayı ve şartlar sağlandığında Fakülte Kurulunun 

kurulması gerektiğini belirtti. 

2- Prof. Dr. Ali SÜLÜN: 2024-2025 Eğitim Öğretim Yılı Güz Yarıyılının sorunsuz 

şekilde geçtiğini belirterek tüm akademik ve idari personele teşekkür etti. Bahar 

Yarıyılının ise sorunsuz ve başarılı bir şekilde tamamlanması için aynı şekilde 

özveri ve gayret gösterilmesi gerektiğini belirti. 
Öğr. Gör. Dr. Halise TAŞKIN DUMAN, Öğr. Gör. Dr. Cemil YAVUZ: Danışman 

hocaların genel duyurularını mecburen whatsapp gruplarından yaptığını, bu durumda 

hocaların cep telefonu numaralarının öğrencilerde olduğunu ve öğrenciler tarafından 

sık sık zamansız şekilde rahatsız edildiklerini belirttiler. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN: Öğretim Üyeleri tarafından DYS’nin aktif olarak 

kullanılmasını, ders notlarının zamanında yüklenmesini, ilk hafta mutlaka ders 

izlencesinin yüklenerek öğrencilerin de DYS’ni aktif olarak kullanmalarının teşvik 

edilmesini belirtti. Ayrıca genel duyuruların Bölümlerin WEB sitesinde 

yayınlandığının öğrencilerin buralara yönlendirilmesi gerektiğini belirtti. 

3- Prof. Dr. Sibel ARGUVANLI ÇOBAN: Fakültemiz kalite çalışmaları ile ilgili 

olarak bugüne kadar işlerin düzenli olarak yapıldığı ve takip edildiğini, her zaman 
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daha iyisini yapmak için çalışılması gerektiğini belirtti. İşlerin daha planlı şekilde 

işlemesi için Kalite Çalışma Takviminin hazırlanması gerektiği ve dijital arşivin 

oluşturulması gerektiğini belirtti, memnuniyet anketlerinin güncellenmesi ve belirli 

periyotlarla uygulanması gerektiğini, WEB sitemizin her daim güncel olması 

gerektiğini belirtti. 

Doç. Dr. Özcan AYGÜN: Yaptığımız her işin PUKÖ döngüsüne uygun olması 

gerektiğini, memnuniyet anketlerinin güncellenerek daha işlevsel hale getirilmesi 

gerektiğini, Dış Paydaşlarımızın güncellenmesi gerektiği, Bölüm Danışma 

Kurullarının kurulması ve buna bağlı olarak Fakülte Danışma Kurulunun uygun 

kişilerden seçilerek güncellenmesi gerektiğini belirtti. 

Öğr. Gör. Dr. Cemil YAVUZ: Kalite çalışmaları kapsamında Toplumsal Katkının 

önemli bir yeri olduğunu, genel olarak planlı bir şekilde hareket etmemiz gerektiğini, 

Fakültemizde Toplumsal Katkıya yönelik çalışmaların zaten yapıldığını (23 Nisan 

Şenliği, Sağlık Haftası yürüyüşü, v.b.) ama önemli olanın bunu kayıt altına almak 

olduğunu ve bundan sonra da bu etkinlikleri daha fazla nasıl arttırabilirizi 

düşünmemiz gerektiğini belirtti. 

Doç. Dr. Özcan AYGÜN: Fakültemiz tarafından her yıl düzenlenen Sağlık Haftası 

yürüyüşünün Toplum Sağlığı Merkezi ile iş birliği içerisinde planlanarak tüm haftaya 

yayılması önerisinde bulundu. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN: 2025 yılı için yapılacak çalışmalar ile ilgili olarak ve yıl 

sonunda hazırlanacak İç Değerlendirme Raporu konusunda Üniversite Kalite 

Komisyonu ile iletişime geçilebileceğini, aklımıza takılan her soruyu sorup öneriler 

alabileceğimizi belirtti. 

Prof. Dr. Ali SÜLÜN: Toplantıya katılanlara baş görüş, öneri ve taleplerinin olup 

olmadığını sorarak tüm katılımcılara teşekkür edip toplantıyı sonlandırdı. 

 

Toplantıda Alınan Kararlar: 

  

1- Fakülte Kurulunun kurulması. 

2- Öğrenci memnuniyetini sağlanması için ders notlarının DYS’ne yüklenmesi. 

3- Fakülte Dış Paydaşlarının güncellenmesi. 

4- İç ve Dış paydaş anketlerinin güncellenmesi ve uygulanması. 

5- Yapılan sürekli iyileştirmelerin PUKÖ döngüsüne uygun olarak 

gerçekleştirilmesi. 

6- Bölüm Danışma Kurullarının kurulması. 

7- Toplumsal Kattı başlığında faaliyetlerin planlanması ve uygulanması. 

8- Sağlık Hastası kapsamında Toplum Sağlığı Merkezi ile iş birliği içerisinde 

topluma katkı yapacak şekilde organize edilmesi. 

9- Kalite Çalışma takvimini hazırlanması. 

10- Bölüm Kalite Çalışmalarının aralık ayının son haftasında kanıtlarıyla birlikte 

Dekanlığa teslim edilmesi. 

 

Toplantıya Katılanlar 

Tüm Fakülte Personeli (Ekli İmza Listesi) 

 


